



14th November 2017

To the Parents of All Students

Dear Parents,

As part of our *Year of Giving* activities, we are delighted to inform you that Rashid School for Boys will be participating in Dubai Cares' *Adopt-a-School* initiative.

Founded by His Highness Sheikh Mohammed Bin Rashid Al Maktoum, Vice President and Prime Minister of the UAE and Ruler of Dubai, as part of Mohammed bin Rashid Al Maktoum Global Initiatives, Dubai Cares' vision is to break the cycle of poverty by providing children and young people in developing countries with access to quality education.

Rashid School has undertaken to raise Dhs 132,000/- to *Adopt-a-School* in Malawi. With Dubai Cares, we will seek to improve the infrastructure of primary school classrooms in a rural area of Malawi and provide a safe and sanitary area for children to learn and for teachers to teach. We will also improve access to adult education and literacy skills by providing training to local facilitators to teach illiterate women the fundamentals of reading and writing. During 2018 or 2019, we also hope to be able to visit the school and see what we have helped achieve.

To support this initiative, students across the school have been challenged to plan, organise and carry out fundraising activities focused on our National Day Carnival on Wednesday 29th November. This will help us reach our goal of Dhs132,000/-, required to help build equip and staff a school in Malawi.

The *Year of Giving* aims to celebrate the virtues of giving and cement philanthropy in the heart of the nation through Social Responsibility, Volunteering and Serving the nation. Rashid School is proud to be playing its part in these noble aims as we encourage positive humanitarian traits in our students, helping to establish the UAE as the most philanthropic country in the world.

Students and staff alike are excited about this project and we look forward to your support for our fundraising activities. Should you wish to discuss the project further, please contact the school and we will be happy to hear from you.

Yours sincerely,

Glyn Kilsby
Headmaster



١٤ نوفمبر ٢٠١٧

السادة/ أولياء الأمور المحترمين

كجزء من أنشطة عام الخير، يسعدنا إعلامكم بأن مدرسة راشد للبنين سوف تشارك في مبادرة دبي العطاء "تبني مدرسة".

أسسها صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة، رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي كجزء من مبادرات محمد بن راشد العالمية ورؤية دبي العطاء في كسر حلقة الفقر من خلال دعم حصول الأطفال في البلدان النامية على حقهم في التعليم الأساسي السليم.

وقد تعهدت مدرسة راشد للبنين مع دبي العطاء على جمع وتقديم مبلغ ١٣٢,٠٠٠ درهم لتبني مدرسة في ملاوي، وسوف نسعى إلى تحسين البنية التحتية لصفوف مدرسة ابتدائية في المنطقة الريفية في ملاوي وتوفير منطقة آمنة وصحية للأطفال للتعلم والمعلمين للتدريس. كما سنعمل أيضاً على تحسين فرص حصول الكبار على تعلم مهارات القراءة والكتابة من خلال توفير تدريب للحلقات الدراسية المحلية لتدريس النساء الأميات أساسيات القراءة والكتابة. ونأمل خلال عام ٢٠١٨ أو ٢٠١٩ أن نتمكن من زيارة المدرسة ورؤية ما ساعدنا على تحقيقه.

لدعم هذه المبادرة، طُلب من جميع طلاب المدرسة التخطيط وتنظيم وتنفيذ عدد من الأنشطة الإبداعية يكون تركيزها على كرنفال العيد الوطني المزمع إقامته يوم الأربعاء الموافق ٢٩ نوفمبر لمساعدتنا على تحقيق هدفنا لجمع مبلغ ١٣٢,٠٠٠ درهم، المطلوب للمساعدة في بناء وإعداد مدرسة في ملاوي.

ويهدف عام العطاء للاحتفال بفضائل العطاء وزرع الأعمال الخيرية في قلب الأمة من خلال المسؤولية الاجتماعية والعمل التطوعي وخدمة الأمة. تفخر مدرسة راشد للبنين بالقيام بدورها في تحقيق هذه الأهداف النبيلة ونحن نشجع على غرس الصفات الإنسانية الإيجابية في طلابنا، مما يساعد على تأسيس دولة الإمارات العربية المتحدة باعتبارها البلد الأكثر خيرية في العالم.

الطلاب والموظفون متحمسون على حد سواء لهذا المشروع، ونحن نتطلع إلى دعمكم لأنشطة جمع التبرعات لدينا. إذا رغبتم في مناقشة المشروع بتوسع، يرجى الاتصال بالمدرسة وسوف يسعدنا أن نستمتع لما لديكم.

المخلص،

جلين كيلزي
المدير